
  
  
 

 

 

Fråga till  Juan Tadeo Espitia (S) om tryggare arbets och studiemiljö 
på Malmös gymnasieskolor 
 

Våra skolor och utbildningsplatser ska så långt det är möjligt spegla samhället och våra arbetsplatser. 
Trygghet och nolltolerans gentemot mobbing, våld och kränkningar är en självklarhet i vårt samhälle. 
Ändå har våra kommunala gymnasieskolor gjort 67 kränkningsanmälningar bara under januari och 
februari 2025. Exempel som vi bland annat läst om i Sydsvenskan den 25 februari i år vittnar om 
elever som knäckt näsan på en lärare, sexuella trakasserier och verbala hot. Den ökade mängden 
anmälningar hävdar man beror på ökad anmälningsbenägenhet hos personalen. Samtidigt kan vi 
konstatera att vuxenutbildningen stadigt minskat sina kränkningsanmälningar till att 2024 vara endast 
nio stycken. Detta har föranlett förvaltningen att genomföra en informationskampanj till rektorerna 
på vuxenutbildningen, men beror det få antalet anmälningar i vuxenutbildningen istället på att 
studenterna är just vuxna, medans man fortsätter behandla studenterna i gymnasieskolan som barn.  

Hela gymnasieskoleverksamheten håller på att bygga upp en organisation allt mer lik den 
obligatoriska grundskolan. Gymnasieskolan är dock en frivillig skolform och vägen mot utbildning 
borde när man är så nära vuxenlivet vara präglad av studiemotivation och korrekt uppförande. Ett 
felaktigt beteende borde liksom ute i det verkliga vuxenlivet exkludera personen från sina 
gymnasiestudier. Allt för sällan är fokus på de skötsamma studenterna. När ska vi börja fokusera på 
de skötsammas utbildning och arbetsmiljö och när ska vi fokusera på vår personals arbetsmiljö? Vi 
har ju trots allt ett arbetsgivaransvar. 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Kommer du som ytterst ansvarig arbetsgivare på allvar ta ansvar för att våra gymnasiestudenter 
ska få en dräglig och trygg arbetsmiljö? 
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John Roslund (M) 

 


